
Hierom ben ik TEGEN het Wetsvoorstel Implementatie Telecomcode :

Op 15 maart heeft er een openbare internetconsultatie plaats gevonden, waarbij burgers, bedrijven, 
telecomaanbieders en (lokale) overheden werden uitgenodigd om hun input te geven op het 
voorgestelde actieplan. Het ministerie gaf aan met deze input het actieplan verder te willen 
vormgeven. Er zijn 239 reacties op deze consultatie openbaar geplaatst.

Het overgrote deel hiervan betrof reacties van burgers en diverse belangenorganisaties (zie bijv. 
hier en hier) die zich grote zorgen maken over de gevolgen van de enorme toename van de 
elektromagnetische straling voor de volksgezondheid. Daarnaast werden er zorgen geuit over het 
gebruik van de hogere frequenties voor 5G waarvan nog helemaal niet wetenschappelijk is 
aangetoond dat deze niet schadelijk zijn voor de gezondheid. Ook werden er vele oproepen gedaan 
om ook stralingsvrije woongebieden te laten bestaan voor stralingsgevoelige mensen.

Eén alinea in het actieplan

In het 48 pagina’s tellende actieplan is er welgeteld één alinea (op pagina 25) opgenomen over de 
zorgen die zijn geuit rondom de volksgezondheid. Het ministerie constateert dat er een verwachte 
verdichting is van zendmasten en dat er in het straatbeeld small cell antennes hun intrede zullen 
doen. Verder wordt geschreven: “Veel burgers hebben in de consultatie hun zorgen uitgesproken 
over de straling van antennes, ook als gevolg van de introductie van 5G. Aan burgers moet zoveel 
mogelijk zekerheid geboden worden dat de EMV van antennes geen bedreiging vormen voor de 
gezondheid in de leefomgeving, ook als er sprake is van meerdere antennes in de directe omgeving 
(op lantaarnpalen, bushokjes, reclameobjecten, etc.).”

Om burgers te beschermen tegen deze bedreiging is er één actiepunt vastgesteld: “Om ervoor zorg 
te dragen dat de maximaal toegestane blootstelling voor EMV in heel Nederland uniform wordt 
toegepast worden de internationaal gehanteerde normen – die nu in de praktijk ook gehanteerd 
worden – vastgelegd onder de Telecommunicatiewet.” Oftewel de normen die al werden 
toegepast, worden nu officieel vastgelegd.

Zorgen voor de volksgezondheid niet serieus genomen

In de internetconsultatie hebben vele burgers en belangenorganisaties op alle mogelijke manieren 
aangegeven (met links en verwijzingen) dat de internationaal vastgelegde blootstellingsnormen 
niet realistisch zijn. De normen zijn alleen gebaseerd op de opwarmingseffecten. Er is geen 
rekening gehouden met de biologische en neurologische effecten die wel degelijk zijn gebleken uit 
de vele duizenden wetenschappelijke onderzoeken die allang zijn gedaan.

Daarnaast is de norm gebaseerd op de opwarmingseffecten in zes minuten. Maar in het dagelijks 
leven worden wij 24 uur per dag 7 dagen per week blootgesteld aan straling van vele 
verschillende bronnen tegelijk. Er is ook geen rekening gehouden met de interferentie en met het 
stapelingseffect. In de huidige leefsituatie ervaren al vele mensen ernstige gezondheidsklachten 
door de toenemende hoeveelheid straling. En dan is 5G nog niet eens uitgerold.

85% VAN DE NEDERLANDERS WIL GEEN 5G. 
HET IS GEVAARLIJK, TE DUUR EN NIET GOED VOOR DE DEMOCRATIE.
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